
Vragen van GroenLinks aan wethouder Jaeger over Sociale werkvoorziening 
Tomingroep

Bij brief van 4 juni 2019 heeft het college ons geïnformeerd over het vertrek van dhr. Oskamp 
bij Tomingroep BV als gevolg van een verschil van inzicht over de volgen strategie en de 
wijze waarop deze zou moeten worden geïmplementeerd. Bij brief van 11 september zijn wij 
geïnformeerd over de interim directeur, het verwachte verlies over 2019 en de al dan niet 
gewenste doorontwikkeling van de organisatie. Raadsleden kunnen een uitnodiging 
verwachten in de 2e helft van november. Deze uitnodiging hebben wij niet ontvangen. Ook 
voor de commissies van november zijn geen stukken aangaande de Tomingroep BV 
geagendeerd. 

Vervolgens lezen wij in de Gooi&Eemlander van 21 november dat de Tomingroep tot een 
nieuwe dividendregeling heeft besloten, en geen dividend meer uitbetaald aan de 
deelnemende gemeenten. 

(dividend 2016: 6.871 K, dividend 2017 6.017 K, dividend 2018 244 K).

GroenLinks heeft hierover de volgende vragen:

1. In juni 2019 heeft het AB van het werkvoorzieningschap besloten om dividend niet 
langer uit te keren aan gemeenten. Hieraan zullen – neemt GL aan – 
bedrijfseconomische reden van het schap ten grondslag liggen. 

a. Kunt u aangeven waarom u de raad hierover niet actief heeft geïnformeerd?
b. Heeft het niet uitkeren van dividend aan gemeente Hilversum gevolgen voor de 

begroting 2019 of 2020 ? (over 2018 zou het dividend  voor Hilversum 
ongeveer 75 K bedragen).

2. In de commissie verbonden partijen van 12 juni 2019 is de concept begroting 2020 
besproken. Aannemende dat dividend niet voor niets niet uitgekeerd wordt aan 
deelnemende gemeenten is de vraag: hoe is de begroting 2020 vastgesteld door het 
Algemeen Bestuur?

3. Naast deze financiële vragen kwam er deze week een vernietigend rapport van het 
SCP over de opbrengsten van de participatiewet. Onder andere voor mensen die het 
recht verloren op toegang tot de sociale werkvoorziening daalde de kans op werk. 

a. Hoeveel beschutte werkplekken heeft gemeente Hilversum gerealiseerd?
4. GL realiseert zich de complexiteit van het dossier. GL verzoekt om zo snel mogelijk 

op de hoogte te worden gebracht van de huidige (financiële) situatie van Tomin. 
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